

國立中興大學 獸醫病理生物學研究所 博士班研究生參加資格考試
(『研究構想書』書面審核)申請書

姓名	學號	指導老師	『研究構想書』書面審核題目

敬 陳

(主) 指導教授

系主任(所長)

申請人

敬呈(簽章)

中華民國 年 月 日

附註：

- 一、本所博士生於修業兩年後，得申請參加博士學位候選人資格考核。
- 二、本所博士學位候選人資格之考核，由博士生撰寫『研究構想書』，並提出『研究構想書』書面審核申請，由考核委員評定分數。書面審核通過者，始得申請『研究構想書』口試，由考核委員口試並評分。
- 三、博士生參加博士學位候選人資格考核，研究構想書之書面審核與口試成績皆以七十分為及格；若有不及格科目，得申請重考一次，若仍不及格則勒令退學。
- 四、參加資格考核博士生對其成績有權利查詢，如對評分有所異議，可申請所教評會仲裁。

英文譯本僅供參考，文義如與中文版有歧異，概以中文版為準。 The English version is provided for

reference

only. In case of any discrepancies between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.

NATIONAL CHUNG HSING UNIVERSITY
GRADUATE INSTITUTE OF VETERINARY PATHOBIOLOGY
Application for PhD Students Passing Evaluation Examination
(Written Review of "Research Proposal")

Revised on August 10, 2017

Name	Student ID	Advisor	"Research Proposal" Written Review Topic

Respectfully submitte

Advisor :

Chairma (Department) :

Applicant : (Signature)

Date (YYYY/MM/DD)

Note:

1. Doctoral students at this institution may apply to participate in the doctoral candidate qualification assessment after two years of study.
2. The qualification assessment for doctoral candidates requires students to write a "Research Proposal" and submit it for written review. The assessment committee will evaluate and score the proposal. Only those who pass the written review may apply foran oral examination of the "Research Proposal," which will also be conducted and scored by the assessment committee.

3. For doctoral students participating in the qualification assessment, both the written review and oral examination scores of the research proposal must be at least 70 to pass. If a student fails any part, they may apply for a retake once; if they still fail, they will be required to withdraw from the program.
4. Doctoral students participating in the qualification assessment have the right to inquire about their scores. If there are any disputes regarding the grading, they may apply for arbitration from the teaching evaluation committee.